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Møtereferat  

Tilstede: Thor Hals (leder), Erik Unaas, Olav Breivik, Petter Schou, Saxe Frøshaug, Georg Smedhus og 

Bjørn Sjøvold  

Forfall:  
 
 

 

Referat fra ekstra møte i Arbeidsutvalget (AU), 22.08.18  

Sted: Spydeberg kommunehus, formannskapssalen kl.14.00 – 15.00 

Konklusjoner Ansvar Frist 

 

1. Avklaringer intensjonsavtale med Skiptvet kommune 
 
Leder Thor Hals innledet. I og med at det i forbindelse med et møte forrige 
uke oppsto en viss usikkerhet rundt enkelte punkter i intensjonsavtalen med 
Skiptvet kommune er det innkalt til et ekstra møte i AU.  
 
 Et spørsmål som ble diskutert var intensjonsavtalens juridiske status og 
avtalens punkt om utsending av brev fra rådmennene knyttet til 
økonomi/budsjettforutsetninger i IKS’ene.  
 
AU samstemt om at intensjonsavtalen ble gjennomgått og avklart i forrige 
AU-møte. Ble presisert at dette er en intensjonsavtale. 
 
Georg Smedhus avklarte/informerte videre:  
-            Formell juridisk part er kommunene.  
- Eierskapsseminar om noen uker,   
- Følges opp av formelle saker til hvert kommunestyre 
- Ingenting i veien for å sende dette brevet fra rådmennene, det er 
opp til ordfører/rådmann i kommunene om de ønsker ytterligere forankring 
i sin kommune 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Konklusjon: 
 

1. Det er ingen usikkerhet mellom AU’s medlemmer om 

forankring og ordlyd av foreliggende intensjonsavtale med 

Skiptvet kommune. 

2. Brev sendes ut fra rådmennene i tråd med ordlyden i 

intensjonsavtalen. 
 
 
 

2. Eventuelt/orienteringer  
 

a. Kontrollutvalgssekretariat 
 
Petter Schou informerte om pågående vurderinger i IØKUS. 
 
Kontrollutvalgssekretariatet diskuterer mulig fusjon med Ytre Østfold 
kontrollutvalgssekretariat.  Ytre Østfold Iverksetter en mulighetsstudie om 
et felles kontrollutvalgssekretariat i alle Østfolds kommuner – skal være 
ferdig til rep.skap 12.oktober.  
 
Olav Breivik anbefaler IØK å se på Folloregionen. Ønsker også en prat med 
Folloregionen om et samarbeid/fusjon – dette vil evt kunne skape flere 
arbeidsplasser i Indre Østfold.  
  
 
Konklusjon: 

1. IØKUS bør vurderes fusjonert pga. lite fagmiljø.  

2. GS tar et generelt med rådmennene i Nordre Follo og Moss om 

muligheter for samarbeid på flere områder, herunder 

kontrollutvalgssekretariat..  

3. Petter Schou har dialog med styreleder om en tilnærming mot 

Follo. 
 

b. Utredninger økonomi/finans 
 
Det er aktuelt å gjøre enkelte utredninger på en del områder innen 
økonomi/finans hvor det mangler egen kompetanse i IØK. 
 
Konklusjon: 
AU ber prosjektrådmann innhente kompetanse for å gjøre utredninger 
knyttet til enkelte problemstillinger på økonomi/finansområdet. 
 
 

c. Endringer i prosjektorganiseringen: 

 
Georg Smedhus redegjorde for endringer i den administrative 
prosjektorganiseringen. Hensikt – snarest mulig tilpasse pågående prosesser 
til ny linjeorganisasjon, som vil lette og forenkle fremdrift og organisering. 
Områdedirektørene vil i større grad få ansvar for det videre arbeid innenfor 
sine områder. Det vil også fremmes egen sak til fellesnemnda om endringer 
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i øvrig prosjektorganisering for en del av de fora hvor det er politisk 
deltakelse. Dette gjelder særlig delprosjektledermøter/styringsgruppe som 
foreslås nedlagt. 
 
For å opprettholde god dialog vil samordning i større grad å foregå i 
ledergruppe og arbeidsutvalg Rådmennene foreslås innkalt til AU’s møter på 
utvalgte temaer. Dialog med hovedtillitsvalgte skjer ved hyppigere 
(ukentlige) dialogmøter med HR-sjef/prosjektrådmann.  
 
Konklusjon: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 

d. Ansettelser toppledergruppe 
 
GS redegjorde for status. Mange interne søkere. God søknad totalt. 
 

 

e. Midlertidige samarbeid mellom kommuner frem mot 

2020  

Det ble kort orientert om dialog om samarbeid mellom Eidsberg og 

Spydeberg på økonomiområdet, samt mulige samarbeid mellom 

Spydeberg og Askim på enkelte områder. Det ble presisert fra at dette 

er midlertidige tiltak som ikke er endelige, og at funksjoner/roller ikke 

gir rettigheter/fortrinn i forhold til endelig stillingsplasseringer i ny 

kommune. Dette følger ordinære prosesser/rutiner i henhold til 

lovverk/omstillingsavtale. GS orienterte videre om at det er mulig at 

flere formellesamarbeid vil iverksettes i perioden fremover. 

Konklusjon: 

AU tok saken til orientering. 

 

f. Gjennomgang av saker til fellesnemnd 18.09.18 

Bjørn Sjøvold refererte kort innmeldte saker til fellesnemnda 18.09.18: 

- Revidert styringsstruktur for prosjektet 

- Prinsipper for fordeling av kostnader prosjekt – kommuner 

- Delegeringer, overføring av støttefunksjoner/tjenester til 

linjeorganisasjonen 

- Evaluering av fellesnemndas møter 

- Lokalisering av tjenester 

- Møteplan for 2019 

- Valg 2019 

- Samordning av tildelingstjenester helse/omsorg 

- Vurdering av foretaksmodell 

- Nærdemokratiske ordninger 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



- Organisering av eiendomsområdet 

 

Orienteringer: 

- Folkehelse (Sunne kommuner) 

- Eiendomsforvaltning  

- Nærdemokrati 

 

g. Helsehuset – Sykehuset Østfold (SØ) 

Thor Hals redegjorde kort for status.  SØ vil snarlig ha behandling i styret om 

mulig investering i Helsehuset. Anne-Lise Ringerike leder delprosjekt helse- 

og omsorg sendt ut oppsummering fra delprosjektet som anbefaler 

samarbeid. Georg Smedhus anførte at det ønskes minst mulig 

kontorarbeidsplasser i Helsehuset, og at dette utnyttes mest mulig til 

utøvende direkte brukerrettede tjenester.  

Konklusjon: 

AU tok saken til orientering. Prosjektrådmann bes følge opp overfor SØ, og 

holde AU løpende orientert om samhandling/dialog med SØ. 
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Skotbu, 22.08.18 

Bjørn Sjøvold, ref. 


